
Folketingets Sundhedsudvalg har den 28. juli 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 751 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares
foreløbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 751:
’’Har vi scannere stående, der ikke er i brug? ”

Svar:
Jeg har bedt Region Hovedstaden om oplysninger til brug for besvarelsen af 
spørgsmålet om MR-scannere, der ikke bruges. Min endelige besvarelse af 
spørgsmålet vil fremkomme hurtigst muligt efter oplysningerne er modtaget. 
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